

## Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

Emne: Lokalrådsmøde	Side: 1	
Sted: RGIF Klublokale	Dato: 06.09.2016	Kl: 19.00

<b>Deltagere</b>	<b>Kopi til:</b>
<b>Flemming, Kristian, Jan og Per</b>	
<b>Afbud: Henrik, Nick</b>	<b>Udarbejdet af/Dato:</b>
<b>Andre:</b>	<b>6.09.2016</b>

<b>Næste møde</b>		
<b>Sted: RGIF Klublokale</b>	<b>Dato: 4. OKT 2016</b>	<b>Kl: 1900</b>

### Dagsorden.

**1. Godkendelse af referat**

Godkendt

**2. Ansøgninger Rårup Hallens Kultur- og Fritidshus**

Alle ansøgere har godkendt, 100.000 kr. er nu klar til projekt.  
Borgermøde 11. oktober kl. 1930 i Rårup Hallen.

**3. Skiltning og markedsføring vedr. byggegrunde**

Intet nyt.

**4. Messe i Juelsminde. Oplevelsesmesse, 1-2. april 2017**

Lions er arrangør, og ROL deltager  
Kristian orienterer om møde den 5. september.  
Formål: Fremme livet i det gamle Juelsminde Kommune. Støtte foreninger mv. Se udleverede folder.

**5. Boligmesse i Horsens**

Per checker stand priser mv.  
Roll'up - mv

**6. Mail vedr. fartbegrænsning fra beboere på Ravnholtvej**

Mail af 8. juli. Emnet blev behandlet. Lokalrådet sender anmodning videre til Hedensted Kommune med note om at lokalrådet støtter anmodningen om optagelse i trafikikkerhedsplanen.  
Flemming foretager uploader til hjemmesiden, og giver besked til anmoder.  
Per lægger på rårup.dk jf. mail af 29. juni fra Henriette Pedersen

**7. Fortove ved Lillebæksvej**

Ref. svar i mail af 29. juni fra Henriette Pedersen. Flemming orienterede om tur rundt om skolen. Forslag om trampesti i samarbejde som alternativ. Lokalrådet taler med skolen om evt.projekt.  
Henrik Krogsgaard har "bolden".

**8. Flygtninge / asylansøgere til Rårup og Omegn.**

Se hjemmeside for information. Endnu er ingen flyttet ind.

**9. Info Skilte**

Flemming orienterede om status og mail til Hedensted Kommune med forslag til alternativ plan.  
Afventer svar fra Hedensted Kommune kort efter 7. september.

## Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

Emne: Lokalrådsmøde	Side: 2	
Sted: RGIF Klublokale	Dato: 06.09.2016	Kl: 19.00

### 10. QR koder til bænke

Forespørgsel til museet / Henrik.

### 11. 2 resterende bænke

1 stk. sættes på Hovmarksvej efter aftale.

1 stk. sættes ud til vejen ved Asger, bænken skal sættes andet sted. Flere forslag i spil.

### 12. Ung landsbylift

Se mail fra Henriette. Kristian deltager.

Per lægger på hjemmesiden som nyhed, kontakt Kristian.

### 13. Branding / videoprojekt

Information om besøg af 50 journalistelever og branding konsulent den 14 og 15 september.

Per er kontaktperson.

### 14. Borger Budgettering

Først i 2017 til brug 2018.

### 15. Henvendelse fra Line i Børnehuset vedr. 3 måneders bus

Svar er givet via mail

### 16. Henvendelse fra Nick Dam bestyrelsen Børnehuset.

Ref. Mail vedr. branding.

Flemming svarer om planer og evt. deltagelse.

### 17. Kortlægning af byggegrunde i området

Kristian foretager undersøgelser om private og kommunale grunde til næste møde.

Se også mail af 15. juni fra Hedensted Kommune, Jonna Møller vedr. skilte.

Per sætter opslag i Nyhederne.

### 18. Næste møde: 4. oktober 2016 kl. 1900. Klublokalet

### 19. Evt.

I.A.B.

Slut 21:30